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Írásbelikérdés !
I)r. Kövér László űr
az Országgyű lés elnök; részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésrő l szóló tv . 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Dr. Fazekas Sándor földművelésügyi miniszter úrnak

„Ismertek voltak? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

()n korábban eredményes sertésstratégiáról nyilatkozott, a sertésszám csökkenés megállt ,
2012 óta— 3 millióról 2014 végére 3,2 millióra — növekszik az egyedszám . a cél a 7 milliós
egyedszám elérése belátható időn belül .

Nem minden gazdasági szerepl ő örül azonban annak, hogy tovább akarják fehéríteni a
gazdaságot, mivel több tízmilliárd fibrint cserél gazdát feketén a sertéságazatban. Az
áfa-csökkentések és egyéb intézkedések miatt csak azoknak lesz érdemes gazdálkodni, aki k
átláthatóan termelnek, és a vágóhídaknak sem lesz érdeke feketén vásárolni . Öt százalékos áfa
mellett ugyanis már érdemes mindent átláthatóan végezni — vélte Horváth István, a
Földművelésügyi Minisztérium kiemelt programokért felel ős kormánybiztosa, aki kijelentette ,
hogy tudnak több ezer sertést feketén hizlaló és értékesít ő telepekről, amelyeket az
áfa-csökkentések hatására felszámolnak .

A fentiek kapcsán következ ő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :
1. Valóban létezik-e és ha igen hány több ezres latszámú sertést feketén hizlaló é s

értékesítő sertéstelep van az országban ?
2. Tett-e valamilyen lépést a Földművelésügyi Minisztérium a Horváth István által i s

ismert _,feketézők" ellen?

Mivel a válaszok nem érintik a 2002 - 2010 . év közötti kormányok tevékenységét, igy azok
megemlítését kérem, mellőzze a válaszában !

Budapest, 2016 . február 11 .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Vadai Ágnes .,
Demokratikus Koalíció

Tisztelettel :
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